



INDKALDELSE TIL BESTYRELSESMØDE

Onsdag d. 17. september kl. 17.30

Fremmødte bestyrelsesmedlemmer:

Nicolaj Krogh, Rikke Nielsen, Anders Toftdahl, Gitte Frostholt Søe-Larsen

Afbud fra bestyrelsesmedlemmer:

Christine H. Jensen

Øvrige fremmødte:

1. FORMALIA

Ordstyrer: Gitte

Referent: Rikke

2. OPGAVELISTEN

Fast punkt. Ansvarlig: Ordstyrer

Opgave	Status	Ansvarlig	Deadline	Fra

HVILENDE OPGAVER

Hvilende opgaver er opgaver, der ikke pt. har nogen ansvarlig og dermed ikke forventes løst i nogen nær fremtid. Alle bestyrelsesmedlemmer er meget velkomne til at påtage sig de hvilende opgaver.

Opgave

3. INDKOMMEN POST

Fast punkt. Ansvarlig: Kommunikationsansvarlig

INGEN HENVENDELSER

4. SEKRETÆREN OG KASSEREREN

Fast punkt. Ansvarlig: Kassereren

Der gennemgås regnskab samt øvrige centrale orienteringspunkter fra kassereren.

STATUS ØKONOMI & MATERIEL

ThyRF – Thy-Mors Rollespilsforening

www.thyrf.dk, bestyrelsen@thyrf.dk



Thyrf konto: 31.874 kr.

Skyggedalen: 5.921 kr

Efter jeg har haft kontakt med Sean er der blevet indbetalt 2.500 kr fra recreate.

Der er 35 betalende medlemmer

5. PROJEKTOVERBLIK

Fast punkt. Ansvarlig angives under de enkelte projekter.

PROJEKT HALLOWEENLØB I BAUN FREDAG D. 31. OKTOBER

Ansvarlig: Gitte

Der er lavet billed-flyer og den er begyndt at gå i omløb. Vi skal have et overblik over hvem gør hvad.

Gitte og Anders vil gerne skrive nogle gyserhistorier -

Vi skal have lavet et kort over området som folk kan få med sig.

Kan der lægges en lydfil op så vi kan indtale? Gitte spørger Troels

Anders kontakter søsters Halloween-veninde.

Håbet er 20-30 men gerne flere.

Vi skal gerne være 10-15 rollespillere/arrangører til arrangementet for at det bliver godt

Hvem kan?

Anders T

Kasper Kjær

Gitte

Troels

PROJEKT LAGER

Ansvarlig: Gitte

Styr på de sidste stumper inden fredag. ThyRF har fået bevilget lige under 5000kr til lager.

Martine kommer og tager sig af maden og børnene

Rikke og Anders henter pind hos Jakob - HUSK AT SNAKKE MED JAKOB! Omkring kl 14.00

Anders vil hente stige + sækkevogn og medbringe.

Kristian, Mette og Ø kommer og hjælper.

Bestyrelsen: Gitte, Anders, Rikke, (Hvad med Oli og Christine?)

PROJEKT KURSUS OG JULEFROKOST LØRDAG D. 13. DECEMBER

Ansvarlig: Bestyrelsen

Vi skal træffe endelige beslutninger - det gik lidt stærkt sidst - hvordan er status på ideerne?



Forslag: Gitte, Rikke og Anders tager hjem til Nors kl. 16.00 og gør klar til folk ankommer mellem 18 og 19.
Kan Christine?

PROJEKT THYRF GF LØRDAG D. 17. JANUAR

Ansvarlig: Gitte

Dagsorden, indkaldelse m.v. - Skal ud primo december. - Endelig dagsorden og regnskab skal ud inden d. 10. Januar

- Læsepolitik

- Samværspolitik

- Tryghedsværter

- Vi skal gennemgå vedtægter, så vi er sikre på at de er opdaterede fra sidste GF.

Er der andet vi havde lovet at gøre? - Så vidt vi kan huske, er der ikke noget.

6. ROS OG GODE HISTORIER

Ansvarlig: Alle

Alle må bidrage med positive historier og ros for det gode arbejde de mange frivillige laver. Vi kommunikerer primært rosen gennem hjemmesiden, så det er synligt for alle.

Ros
- Ros til Kristian Mouritsen og dem han lokkede med til Børnekulturnatten i Thisted - som altid var de en succes og vi bidrog til den gode stemning.
- Ros til de 12 personer vi snart sender afsted som figuranter til Skive - dejligt at vi har et godt ry og at folk henvender sig til os

7. STATUS FRA UDVALG

Ansvarlig: Udvalgsansvarlig

UDVALG ESFROAG

ESFROAG er snart på vej - status ang lokaleleje og Gittes nedsmeltninger undervejs. Status på ESFROAG generelt

UDVALG 2

Merlins Outcast

Er de lukkede?? Findes de mere? Ingen ved det.

NOTER, BESLUTNINGER OG OPGAVER



8. MØDEPUNKT A - AKTIVITET OG AKTIVITETER I THYRF - BESTYRELSE SAMT MEDLEMMER

Ansvarlig:

BESKRIVELSE

Rikke bad om at vi tog en snak sammen som bestyrelse om dette. Generelt skal vi stadig finde retningen - har vi truffet de rette valg undervejs. Hvordan kan vi gøre ThyRF et større aktiv for nye medlemmer og nuværende samt gøre os "lækre" i lokalområdet?

Max sagde "gerne flere workshops - mere at samles om - særligt for børnene"

- Mødetider Bestyrelsen fremadrettet
- **Kommende bestyrelsesmøder onsdag d. 5. November kl 18.00-22.00 og onsdag d. 10. December kl. 18.00-22.00**

Ide til Kursus - Min butik udfylde "for sjov" kontrakt

Samle op til GF - Ønsker til arrangementer som folk kan byde ind på og "hvad skal der til for at i kan lykkes med det?"

ANBEFALING

Anbefaling til beslutning: Alle beslutningspunkter skal have en anbefaling.

DISKUSSION

Eventuelle noter fra diskussionen på mødet – udfyldes under mødet.

BESLUTNING

Alle relevante beslutninger – udfyldes under mødet.

9. MØDEPUNKT B - GITTE OG TROELS HAR HAFT MØDE MED MICHAEL MAX FRA THISTED KOMMUNE SOM ER FAR TIL FRIDA

Ansvarlig: Gitte

BESKRIVELSE

Et godt møde. Michael har mange ideer - for mange og både han og Kristian undrer sig over ThyRFs fravær oplagte steder. Vi har forsøgt at forklare det med manpower og tiden, men Max er generelt ivrig. Hvis vi kan tøjle hans sprudlen og omsætte den til noget mere ThyRF agtigt kunne det blive virkelig godt for han kender mange mennesker - også på kommunen. Det er et stærkt kort at have på hånden, men vi skal også passe på at vi fortsat kan være med i det. Han er i hvert fald til rådighed for at hjælpe - særligt aktiv i Klitmøller.

Kan vi lave noget der ligner en opsamling på vores strategi så vi kan "smede mens jernet er varmt"? Hvad vil vi have ud af det og hvordan kan vi spille bold? Skal vi gøre en større indsats for PR?

ANBEFALING

Anbefaling til beslutning: Alle beslutningspunkter skal have en anbefaling.



DISKUSSION

Eventuelle noter fra diskussionen på mødet – udfyldes under mødet.

BESLUTNING

Alle relevante beslutninger – udfyldes under mødet.

10. FAST LUKKET PUNKT

Ansvarlig: Ordstyrer

BESKRIVELSE

Dette er et fast, lukket punkt på møderne som er en lejlighed for bestyrelsen både til at vende ting i enrum hvis der er behov for, at diskutere noget uden det kommer ud i en bredere kreds og for at sikre, at når der kommer specifikke lukkede punkter på mødet, så håndteres de her uden det nødvendigvis er synligt for alle, at der er et lukket punkt der skal vendes.

ANBEFALING

Der vil ikke være en anbefaling på dette punkt

DISKUSSION

Eventuelle noter fra diskussionen på mødet – udfyldes under mødet.

BESLUTNING

Alle relevante beslutninger – udfyldes under mødet.

11. METAKOMMUNIKATION

Ansvarlig: Ordstyrer

BESKRIVELSE

Meget løs snak fordi vi er frustrerede over hvordan det kører i foreningen og i bestyrelsen. Vi skal være mere tydelige i vores interne kommunikation men vi skal også tage ansvar for at spørge hvis der noget vi er tvivl om.

DISKUSSION

Eventuelle noter fra diskussionen på mødet – udfyldes under mødet.

OPMÆRKSOMHEDS- OG ELLER FOKUSPUNKTER

Alle relevante punkter – udfyldes under mødet.